

Protokoll

IT-SEKTIONENS STYRELSEMÖTE

Närvarande:

Åke Lagercrantz	Kassör
Andreas Lelli	Sekreterare
Emma Rangert	Ordförande
Katja Lundqvist	Studierådsordförande
Johan Fridh	Klubbmästare
Daniel Wedin	Vice Ordförande

Övriga närvarande:

1. Mötet öppnas 12:14

2. Carl Ekman utnämns till justerare

3. Lägesrapport

Emma Rangert har mailat ut betr. Stadgerevideringen. Åke Lagercrantz och Andreas Lelli har fyllt på kiosken. Daniel Wedin har skickat ut mail betr. Alumnmiddagen och efterlyser folk som kan arbeta under middagen. Andreas Lelli har börjat med overallarbetet.

4. Tröjor och väskor

Väskor vill vi köpa tillsammans med X-sektionen inom en snar framtid. Innan vi kan beställa de nya väskorna krävs att vår nya IT-logo blir klar. Vi vill även bli klara med Hemsidan och IT-appen och ha en releasefest den 15/10 i sal 1211 17ak-19ak, Andreas Lelli bokar denna lokal.

5. Overaller

Andreas Lelli väntar på offert för overallerna och skall sedan skicka ut ett beställningsformulär för overaller. Andreas ska också undersöka möjligheterna kring att beställa en tillhörande tygkasse till nästa styrelsemöte.

6. Klubbmästare

Johan Fridh håller på att leta ett passande datum för Halloweenfesten, i dagsläget lutar det mot någon gång i början på November.

7. Kursutvärderingsfika

Bidrag för detta måste sökas. Katja Lundqvist har undersökt möjligheten kring att ha detta tillsammans med andra sektioner.

8. Skidresa

Vi måste besluta om vi vill delta i Skidresan tillsammans med de andra sektionerna. En intresseanmälan måste skickas ut för att se hur stort intresset är innan vi beslutar någonting. Johan Fridh undersöker om man kan skjuta på fakturan ett tag.

9. Nyhetsbrevet

Texter betr. Overaller, Releasefesten, Alumnmiddagen och sporten måste skickas in till Shervin innan fredag den 5/10.

10. Övrigt

- a) Katja Lundqvist ska se över om vi kan ha en studiefika under tentaperioden.

11. Mötet avslutas 13:00

Vid protokollet:

Ordförande:

Justerare: